

23

desanm

(Jezi di :) Se pa pou m fè volonte pa mwen desann sot nan syèl la, men pou m fè volonte moun ki voye m nan. Jan 6. 38

Yon eskalye pou syèl la ?

Mwen twouve lèt mwen, nan fen ane sa a, se nouvo ane a majistra vil la. Lèt majistra te voye a, te site tout sa la-meri te rive fè pou ane pase a, e tout sa yo genyen kòm pwojè ki pral egzikite pou nouvo ane a, li te fè sa avèk yon konfyans ki san mezi, li te menm rive site pwovèb chinwa sa a : “Ou p ap ka rive nan syèl la yon sèl kou si ou vòlè yon sèl fwa, men n ap konstwi eskalye ansanm pou nou ka rive atenn li”. Anfèt, moun yo byen panse menmjan Bib la di li : “Ou t ap di nan kè ou : mwen pral mete fòtèy mwen piwo pase zetwal Bondye yo” (Ezayi 14. 13).

Nou ka rive konprann souwè majistra pou sitwayen li yo, men bi li genyen yo, tankou li ta fè tè a tounen yon paradi, moun sou latè pa gen pouvwa sa a. Lè yon moun aspire pou li viv nan paradi, nan bonè, e li eseye pou li atenn li ak pwòp mwayen pa li, san li pa teni kont de Bondye, de sa li di nan pawòl li, de lwa li yo, de panse li yo, tout panse bonè se itopi san Bondye. Lòm pa ka konnen vrè bonè san Bondye.

Syèl la, lye pafè bonè a, kote Bondye rete. Akoz peche, lòm pa ka pwoche bò kot Bondye. Se pa “eskalye” lòm bezwen fè pou li moute kote Bondye. Nou bezwen yon lòt mwayen. Se Bondye menm ki te ban nou li lè li te ban nou Pitit gason li an ; Jezi Kris. Li desann sot nan syèl la vin sou latè, pou li pote peche nou yo sou kwa a. Plis pase sa li te mouri nan plas nou pou delivre nou anba peche ak lanmò pou tout tan. Jodi a, moun ki kwè nan Senyè Jezi resevwa lavi padon pou peche li yo. Li delivre anba pè lanmò, li gen lapè avèk Jezi pou tout tan.

23 décembre

(Jésus a dit :) Je suis descendu du ciel pour faire, non pas ma volonté, mais la volonté de celui qui m'a envoyé. Jean 6. 38

Un escalier pour le ciel ?

Je trouve dans ma boîte aux lettres, en cette fin d'année, les vœux de nouvel an du maire de la ville. La lettre municipale énumère tout ce qui a été fait pendant le dernier exercice, et tout ce qui va se faire au cours de l'année nouvelle, avec force projets, et un optimisme qui va jusqu'à la citation de ce proverbe chinois : "On n'atteint pas le ciel par un simple saut, mais nous construisons ensemble l'escalier pour l'atteindre". C'est bien ce que pensent de nombreuses personnes, comme le rappelle la Bible : "Tu as dit dans ton cœur : Je monterai aux cieux, j'élèverai mon trône au-dessus des étoiles de Dieu" (Ésaïe 14. 13).

On comprend – dans un sens – le souhait de ce maire pour ses concitoyens, mais quant au but qu'il semble proposer, faire de la terre un paradis, les hommes n'en ont pas le pouvoir. Aspirer au bonheur et tenter d'y parvenir, élaborer toutes sortes de projets sans se soucier de Dieu, de sa Parole, de ses droits, de ses pensées, ne conduira jamais l'homme à connaître le vrai bonheur.

Le ciel, lieu de ce parfait bonheur, est la demeure de Dieu. Pour que l'accès en sa présence sainte soit rendu possible à l'homme, qui en est privé par le péché, il faut un autre moyen qu'un "escalier". Dieu y a pourvu en donnant son Fils Jésus Christ. Il est descendu du ciel sur la terre pour porter nos péchés sur la croix. Plus que cela, il est mort pour nous délivrer de la mort éternelle. Aujourd'hui celui qui croit au Seigneur Jésus reçoit le pardon de ses péchés. Il est délivré de la peur de la mort, il a une place avec Lui dans le ciel pour l'éternité.